

M

**MBUYI DANIEL***Contractor & Board and Manager of Supply Mutualization At Serians - Konica Minolta*
 France


© CRÉDIT PHOTO

**Daniel MBUYI** is of Congolese origin. He studied in engineering sciences and management. He is a graduate in Information Systems Management and Organizations (Knowledge Management), graduated from IAE Paris Sorbonne.

Daniel MBUYI began his career in 1995 with the tribology laboratory studies of the ISMCM research center. Then integrates the private, as a Consultant at STERIA SA, then as Manager. With his expertise of 18 years, for the accounts of the Cabinets of international councils, Daniel was missioned for the studies of the framing, quantification and qualification, organizes and assists the organizations to put in place the tightened governances around transversal projects of for companies and multinationals (ALLIANZ, COFACE, AXA, LA POSTE, NATIXIS, EXANE BNP, MAIF, Crédit Lyonnais, RANDSTAD, GEODIS, IBM, TS CNAM, LIDL, CAP GEMINI, CHI CNP, EURO DISNEY, Metropolis Television...).

In 2009, Daniel was specifically mandated to lead the LCL - Crédit Lyonnais redesign and migration project. That had an impact on 28,000 users and about 200 men resources assigned to the project. In 2010, in collaboration with his partner, they create SMG Congo, with the objective

of business consulting, risk management and assistance in the management of investment projects. In addition to his activities, Daniel is Mentor in Sciences Po's Lead Campus program since 2016. 🌟

**2016** - Mentor in Sciences Po's Lead Campus program

**2010** - He creates SMG Congo

**2009** - He leads the LCL redesign and migration project - Crédit Lyonnais

M

**MBUYI DANIEL***Entrepreneur  
Conseil et Gestionnaire de la Mutualisation  
des Approvisionnements Chez Serians - Konica Minolta*
 France


© CRÉDIT PHOTO

**Daniel MBUYI** est d'origine Congolaise. Il fait ses études en sciences de l'ingénieur et Managériale. Il est entre autre diplômé en Management des Systèmes d'Informations et des Organisations (Gestion des Connaissances), diplôme obtenu à l'IAE de Paris la Sorbonne.

Daniel MBUYI commence sa carrière en 1995, par les études en laboratoire de tribologie, du centre de recherche de l'ISMCM. Puis intègre le privé, en tant que Consultant chez STERIA SA, puis comme Manager. Fort de son expertise de 18 ans, pour les comptes des Cabinets de conseils internationaux, Daniel a été missionné pour les études des cadrages, de quantification et qualification, organise et assiste les organisations à mettre en place les gouvernances resserrées autour des projets transverses d'envergures pour les compagnies et multinationales (ALLIANZ, COFACE, AXA, LA POSTE, NATIXIS, EXANE BNP, MAIF, Le Crédit Lyonnais, RANDSTAD, GEODIS, IBM, CNAM TS, LIDL, CAP GEMINI, CHI CNP, EURO DISNEY, Métropole Télévision.).

En 2009, Daniel a été spécialement mandaté pour diriger le projet de la refonte et la migration du LCL - Le Crédit Lyonnais. Qui a eu un impact sur 28 000 utilisateurs et environ 200 ressources hommes affectées au projet. En

2010, en collaboration avec son associé, ils créent SMG Congo, avec comme objectif les conseils aux entreprises, la gestion des risques et l'assistance à la gestion des projets d'investissements. Outre ses activités, Daniel est Mentor dans le programme LeadCampus de Sciences Po depuis 2016. 🌟

**2016** - Il est Mentor dans le programme LeadCampus de Sciences Po

**2010** - Ils créent SMG Congo

**2009** - Il dirige le projet de la refonte et la migration du LCL - Le Crédit Lyonnais